

Get to know the Patengemeinschaft and Family Somy Babu



Patengemeinschaft
FÜR KINDER IN INDIEN

Ligusterweg 21c, D-22609 Hamburg
Tel.: 040 86624884, e-mail: info@patengemeinschaft.de

With the combined efforts and incomes of the family members, they have managed to find happiness and stability in their lives.

Somy Babu expressed her deep gratitude to our organization for the invaluable support that has helped her family overcome the challenges they faced.



Mrs. Somy Babu and her husband Babu have three children. Her husband worked as a day laborer and was the main breadwinner for their family. However, in 2006, he had a work-related accident that required a significant amount of money for his treatment. This unfortunate event plunged them into financial debt. Struggling to repay the debt, he tragically took his own life in 2007.



Somy found herself with an overwhelming debt that she couldn't manage on her own, and she also couldn't afford to provide her children with an education. It was during this challenging time that she heard about Patengemeinschaft and asked for support.

In 2008, Patengemeinschaft started supporting their children's education and livelihood. Now the eldest daughter, Babby, got married, and her spouse secured a good job. The middle daughter, Biva, successfully completed her nursing degree and is now working with a good salary package. The youngest daughter, Bino, is currently in her first year of nursing school. Somy Babu also takes on occasional work to contribute to the family's income.

Frau Somy Babu und ihr Mann Babu haben drei Kinder. Ihr Mann arbeitete als Tagelöhner und war der Hauptverdiener der Familie. Im Jahr 2006 erlitt er jedoch einen Arbeitsunfall, der eine beträchtliche Summe für seine Behandlung erforderte. Dieses unglückliche Ereignis stürzte sie in finanzielle Schulden. Da er Schwierigkeiten hatte, seine Schulden zurückzuzahlen, nahm er sich 2007 auf tragische Weise das Leben. Somy hatte eine überwältigende Verschuldung, die sie alleine nicht bewältigen konnte, und sie konnte es sich auch nicht leisten, ihren Kindern eine Ausbildung zu ermöglichen. In dieser herausfordernden Zeit hörte sie von der Patengemeinschaft und bat um Unterstützung.



Im Jahr 2008 begann die Patengemeinschaft, die Bildung und den Lebensunterhalt ihrer Kinder zu unterstützen. Jetzt hat die älteste Tochter, Babby, geheiratet und ihr Ehepartner hat sich einen guten Job gesichert. Die mittlere Tochter Biva hat ihr Krankenpflegestudium erfolgreich abgeschlossen und arbeitet nun mit einem guten Gehalt. Die jüngste Tochter, Bino, besucht derzeit das erste Jahr ihrer